
Zapytania i interpelacje z sesji w dniu 24 października 2024 r.
Radny Antoni Kuś wnioskował o jak najszybsze odtworzenie skarpy na rowie Rbf 2 pomiędzy ul. Wiejską a Pochyłą w Kobielicach

Metryka:

Data opublikowania 18.12.2024 15:33

Osoba wprowadzająca informację Anna Morcinek

Liczba wyświetleń 6

Historia zmian:

Czas Dane osoby zmieniającej Opis zmiany

http://bip.suszec.iap.pl/pl/14997/0/radny-antoni-kus-wnioskowal-o-jak-najszybsze-odtworzenie-skarpy-na-rowie-rbf-2-pomiedzy-ul-wiejska-a-pochyla-w-kobielicach.html

